
 

 

Protokoll  

Årsmöte för Arne Jones Sällskapet  

Tid och plats  
20  april 2016 kl 18.30 Kursgården på Ålsta folkhögskola 

Närvarande  
Margareta Helander, Tryggve Hedtjärn, Christina Strand, Leif Näsström, Hans Vahlin,                                                                           
Eva Grafström, Svante Junker och Sirkku Heiskanen  
 

§ 1 Mötets öppnande              
 Margareta Helander hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat  

§ 2 Val av mötesordförande  
Årsmötet beslutade att  
välja Margareta Helander till mötesordförande  

§ 3 Val av mötessekreterare  
Årsmötet beslutade att  
välja Sirkku Heiskanen till mötessekreterare  

§ 4 Val av person att justera protokollet  
Årsmötet beslutade att  
välja Tryggve Hedtjärn att jämte ordföranden justera protokollet  

§ 5 Godkännnde av dagordningen  
Årsmötet beslutade   
att godkänna dagordningen  

§ 6 Fastställande av röstlängd  
 Årsmötet beslutade att fastställa röstlängden enligt upprättad närvarolista.   

§ 7 Årsmötets behöriga utlysande  
Årsmötet beslutade att anse årsmötet enligt stadgarna behörigen utlyst 

§ 8 Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse  

Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse  presenterades för årsmötet av ordföranden.  



 

Årsmötet beslutade att  godkänna verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse och 
lägga dessa till handlingarna.  

§ 9 Revisionsberättelse och fastställande av balansräkning  

Revisorsberättelse och balansräkning presenterades för årsmötet  
Årsmötet beslutade att  
fastställa balansräkningen och lägga den till handlingarna.  

§ 10 Frågan om ansvarsfrihet för avgående styrelse  
Årsmötet beslutade att  
bevilja den avgående styrelsen ansvarsfrihet enligt revisorernas uttalande.  
 

§ 11 Fastställande av medlemsavgiften 
 Årsmötet beslutade att medlemsaviften för året 2017 är oförändrat.                                 

150 kr för enskild medlem och 250 kr för familj.  

§ 12 Behandling av inkomna motioner och styrelsens förslag  
Inga motioner har inkommit till årsmötet.  
Förslag från styrelsen till verksamhetsplan godkändes. I den ingår att utarbeta en ny hemsida, 
ansöka medel för det, medverka till att finna en ny lokal för visning av Arne Jones konst, 
medlemsrekrytering och medlemsvård, samarbeta med Länsmuseet Murberget och Ånge 
kommun kring Arne Jones projekt.  
 
 

§ 13 Val av ordförande  

Årsmötet beslutade att  
välja Margareta Helander till ordförande  (1 år, omval) 

§ 14 Val av kassör  
 Mai Karlsson, kassör har 1 år kvar.  

§ 15 Val av övriga ledamöter  
 

Årsmötet beslutade att välja:  
Sirkku Heiskanen  (omval 2 år ) 
Christina Strand  (omval 2 år) 
Tryggve Hedtjän  (fyllnadsval 1 år, ersätter Anders Westin) 
 

§ 16 Val av suppleanter  
 

Årsmötet beslutade att välja 
Pär Kristiansson till suppleant   (omval 1 år) 
Torbjörn Helander   (nyval 1 år) 
Thore Mattson    (nyval 1 år) 
 
Adjungerad till styrelsen: Bo Bergman 
Hedersmedlem: Lennart Carlsson 
/  



 

§ 17 Val av revisorer  
Anita Strandlund  revisor   (1 år kvar ) 

 
Årsmötet beslutade att välja 
Ros Marie Lindgren           (omval 1 år) 
 
Revisorsuppleant 
Kenth Norberg   (omval 1 år) 
 

 

§ 18 Val av valberedning  
Årsmötet beslutade välja styrelsen som valberedning.  
 
 

§ 19 Övriga frågor  
Styrelsen har bestämt att välja Svante Junker till hedersmedlem, som uppskattning för hans 
engagemang kring Arne Jones.  
 
Avtackning:  årsmötet tackar avgåede styrelseledamöter (Anders Westin, Lars-Eric Larsson och 
Inga-Märta Edlund Löfstrand).  
   
Tryggve Hedtjärn lyfter frågan om samlingens framtida placering. Han föreslår att sällskapets 
vision skall vara att samlingarna i framtiden skall återföras till Kommunen. 
 
Diskuterades,  att det har ifrågasatts, varför samlingarna hamnade just i Härnösand och inte i 
Sundsvall. Svante har frågat både Maria Sundström och Sundsvalls Museet Daniel Unnis.   
Arne Jones sällskapet kommer att svara på frågan enligt bilagan.  
 
 § 19 Mötets avslutande  
Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat 
 
 
Fränsta 2016-04-20 
 
 
Margareta Helander 
ordförande 
 
 
 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Sirkku Heiskanen 
Sekreterare för mötet 

Tryggve Hedtjärn 
Justerare  

 

Bilaga:  

Då det är många som funderar över  varför samlingarna hamnade i 
Härnösand och inte i Sundsvall, Medelpad svarar vi här. 
Ett länsmuseum har "större muskler" än ett kommunalt museum att ta emot 
och hantera en så pass stor donation; "muskler" i form av förvaringslokaler, 
ändamålsenlig omvårdnad av föremål, kunskap om samlingens betydelse. 



 

Dessutom har länsmuseet erfarenhet av tidigare donation samt möjlighet 
söka statliga pengar för forskning om samlingen.  

Det har inte varit aktuellt för Sundsvalls museet att ta emot Arne Jones 
samlingen pga att museet  inte har kapacitet att ta emot den, säger 
Sundsvalls Museet representant och lägger till att det är bra att Murberget 
möter upp det behov av professionell hantering, magasinering och 
tillgängliggörande av samlingen som den förtjänar. 

Margareta/ordförande Arne Jones sällskapet 

 

 
 
 


